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فوتسال  برتر  لیگ  دوم  هفته  در  شنبه  روز 
زنان کویت، از ستاره ایرانی جدیدالورود تیم سلوی 
الصباح رونمایی شد و فرشته کریمی که به عنوان 
برترین فوتسالیست زن آسیا شناخته می شود، پس 
این  برای  رسماً  کویتی  باشگاه  مدیران  با  توافق  از 
تیم پا به توپ شد و نمایش خوبی را هم از خود 
نشان داد و سازنده یکی از 2 گل تیمش در شب 

شکست 3-2 بود.
در  بازی  تجربه  اولین  از  پس  کریمی  فرشته 
فصل جدید لیگ کویت درباره انتخاب او برای ادامه 
الصباح،  سلوی  با  توافق  و  کویت  لیگ  در  حضور 
بازیکن  یک  جذب  برای  کویتی  باشگاه  تکاپوی 
فوتسال  ملی  تیم  بلاتکلیفی  ماجرای  دیگر،  ایرانی 
در  تیمداری  به  پایتخت  سرخابی های  ورود  زنان، 
در  مظفر  شهرزاد  حضور  هم چنین  و  زنان  فوتبال 

فوتسال کویت صحبت کرد.
ادامه  را  کریمی  فرشته  صحبت های  مشروح 

می خوانید:
تئوریمدیرانسلویالصباح،جذبدو

بازیکنخوبایرانیاست
لیگ  در  گذشته  فصل  این که  از  بعد  من 
را  پیشنهاداتی  داشتم،  زنان کویت حضور  فوتسال 
از  پس  کردم؛  دریافت  تمدید  برای  کشور  این  از 
تصمیم  داشتم،  که  پیشنهاداتی  و  شرایط  بررسی 
به همکاری با باشگاه سلوی الصباح گرفتم. مدیران 
از  استفاده  دنبال  به  برای فصل جدید  باشگاه  این 
ملی پوشان کویت در کنار جذب دو بازیکن ایرانی 

بودند که من یکی از آن دو بازیکن بودم.
درباره انتخاب دیگر بازیکن ایرانی، می دانم که 
مذاکره  حال  در  هم  ایرانی  بازیکن  یک  با  باشگاه 
تیم  به  و  شود  انجام  توافقات  امیدوارم  که  است 

اضافه شود.
فصلگذشتهدرالقادسیهتنهابودم

فنی  شرایط  واقعا  و  بودم  تنها  القادسیه  در 
تیم هم به نحوی بود که باید هم در جلوی زمین 
تا  می کردم  زیادی  دوندگی  زمین  عقب  در  هم  و 
تیم بتواند نتیجه بگیرد؛ اما زمانی که متوجه شدم 
بازیکن  دو  جذب  دنبال  به  الصباح  سلوی  مدیران 
ایرانی هستند، مصمم تر شدم تا با این تیم همکاری 
کنم و تجربه جدیدی در کنار یک بازیکن ایرانی به 
دست آورم، چرا که مطمئنا این اتفاق می تواند به 
من هم کمک کند و کمک بزرگی هم به تیم سلوی 

الصباح کند.
فعلامیانگینتیممانزیر20سالاست!

با این که دو هفته از لیگ فوتسال زنان کویت 
گذشته اما تیم ما تکمیل نیست، برای بازی قبلی 
کردم،  بازی  تمرین  جلسه   3 با  من  فتیات  مقابل 
و  آرژانتینی  بازیکنان  که  رقیبی  مقابل  در  آن هم 
 6 تیم مان  ترکیب  در  آن که  داشت؛ ضمن  برزیلی 

جوانان  تیم  بازیکنان  از  همگی  که  بودند  بازیکن 
کویت بودند و هنوز ملی پوشان بزرگسال کویت به 
ترکیب تیم اضافه نشدند و مطمئنا در صورت تحقق 
این اتفاق و هم چنین اضافه شدن یک بازیکن ایرانی 
دیگر، تیم مان می تواند مدعی قهرمانی باشد اما فعلا 

میانگین سنی تیم حدود 20 سال است!
درلیگکویتبازیکنانداخلیرایگانبازی

میکنند
لیگ  دوره  هنوز چهارمین  این که  به  توجه  با 
کویتی  بازیکنان  است،  کویت  زنان  فوتسال  برتر 
باشگاه ها  با  توافق  براساس  لیگ  این  در  شاغل 
بازی  حقوق  بدون  و  نمی کنند  دریافت  هزینه ای 
می کنند و در واقع برای کسب تجربه بیشتر تلاش 
جذب  خارج  از  که  بازیکنانی  درباره  اما  می کنند. 
می کنند حقوق خوبی را مدیران باشگاه ها در نظر 
آرژانتین،  از  بازیکنانی  حاضر  حال  در  می گیرند. 
و  آسیایی  کشورهای  از  بسیاری  و  تونس  برزیل، 
لیگ  این  و  لیگ کویت حاضر هستند  در  اروپایی 

در حال قدرتمند شدن است.
بهدنبالکسبتجربهجدیدبودم

من را نقد می کنند که چرا در فصول گذشته 
در ایران بازی نکردم؟ اولاً جواب روشن است، من 
در دو سال گذشته به دلیل مصدومیت و بدشانسی 
بازی  کامل  نتوانستم  بود  شده  گریبان گیرم  که 
که  چرا  این که  اما  داشتم.  حضور  مقطعی  و  کنم 
و  دادم  منفی  پاسخ  ایران  لیگ  در  پیشنهاداتم  به 
برای حضور در لیگ کویت پیشنهادشان را پذیرفتم 
ایران  قهرمان  سال  است، 10  روشن  بازهم  جواب 
کرد؟  تغییر  نگاه ها  چقدر  افتاد؟  اتفاقی  چه  شدم 
دوست داشتم در دوران حرفه ای بازی خودم تجربه 
جدیدی کسب کنم و خوشحالم از این اتفاق که در 

لیگ کویت بازی می کنم.
الان  مطمئنا  نبود  کرونا  پاندمی  شرایط  اگر 

همانطور  می کردم  بازی  اروپایی  لیگ های  در 
واقعا  اما  داشتم  پیشنهاد  پرتغال  و  ایتالیا  از  که 
نرفت؛  پیش  می خواست  دلم  که  آن طور  شرایط 
حمایت  لحاظ  به  هم  کویت  لیگ  این حال  با 
فوتبال  فدراسیون  که  کشور  این  در  رسانه ای 
صورت  به  کاملا  را  زنان  بازی های  همه  کویت 
هم  و  می دهد  پوشش  تصویری  گزارش  و  زنده 
پیشنهادات  هم  و  تمرینی  و  لجستیکی  امکانات 
مالی در وضعیت خوبی قرار دارد و از این انتخاب 

راضی هستم.
انگاربعدازشهرزادمظفردرایرانمربی

نداریم!
سوالات  به  پاسخ  چه  باید  که  نمی دانم  واقعا 
هفته  وقتی  بدهم؛  زنان  فوتسال  ملی  تیم  درباره 
از  کویت  زنان  رئیس  نایب  آمدم،  کویت  به  پیش 
ایران تیم ملی در چه شرایطی  من پرسید که در 
قرار دارد؟ من هم واقعا پاسخی برای او نداشتم و 
این چنین گفتم که شما شهرزاد مظفر را  به مزاح 
از ایران گرفتید و انگار بعد از ایشان در ایران مربی 

نداشتیم )باخنده(.
نگرفته  تصمیم  فوتبال  فدراسیون  امیدوارم 
باشد که حالا که جام داخل سالن آسیا عقب افتاده، 
انتخاب سرمربی تیم ملی هم بار دیگر معوق شود؛ 
ملی  تیم  این  و خانم موسوی،  آقای عزیزی خادم 
دیگر فرصت از دست دادن زمان را ندارد و همین 
الان هم اگر تمرینات مان آغاز شود بازهم دیر است.
عمر  از  سال   3 اما  نسل طلایی  گفتند  ما  به 
همین نسل طلایی در سال های گذشته با نمی دانم 
و  شده  سوزانده  دیگری،  اتفاق  یا  سهل انگاری 
را  زنان  فوتسال  ملی  تیم  زودتر  بتوانیم  امیدوارم 
برقرار  ملی  تیم  تمرینات  و  ببینیم  یافته  تشکیل 

شود.
کشورهایی که فرسنگ ها از ما فاصله داشتند 

ملی  عرصه  در  حالا  کویت  مثل  بودند  عقب تر  و 
پیشتازی می کنند و در حال آماده سازی هستند اما 
تیم ملی ما 3 سال است که در خواب به سر می برد 

و اردویی برگزار نشده است.
ورودپرسپولیسواستقلالبهفوتبالزنان

فوقالعادهاست
در  استقلال  قبل  سال  چند  که  هست  یادم 
فوتبال زنان و پرسپولیس در فوتسال زنان تشکیل 
پایان  به  تیمداری  این  زود  خیلی  اما  دادند  تیم 
کنفدراسیون  سوی  از  الزامی  اگر  حتی  رسید؛ 
چنین  است  قرار  گویا  که  نباشد  آسیا  فوتبال 
الزامی برای تیمداری در عرصه زنان شکل بگیرد، 
سرخابی های پایتخت به این عرصه ورود کنند، چرا 
که ورود آن ها می تواند به حمایت بیشتر از فوتبال 

و فوتسال زنان ختم شود.
در حال حاضر سپاهان و ذوب آهن در فوتبال 
به زودی  امیدوارم  و  هستند  مشغول  هم  زنان 
در  که  تیم هایی  دیگر  و  پرسپولیس  و  استقلال 
فوتبال مردان تیمداری می کنند به جمع این تیم ها 
این عرصه هم  اضافه شوند، چون حضور آن ها در 
می تواند به موضوع برابری کمک کند و هم این که 
به رشد و توسعه امکانات و زیرساخت های فوتبال 

زنان کمک کند.
ازفوتسالکویتباشهرزادمظفرخیلیبیشتر

خواهیمشنید
گفتند  و  کردند  مصاحبه  مظفر  خانم  این که 
بیایند،  کویت  به  ایرانی  کدام  است  قرار  نمی دانند 
من  مربی  سال   14 ایشان  است؛  درستی  حرف 
از ایشان چه در زمینه پیشنهاداتم از  بودند و من 
مشورت  باشگاه ها  دیگر  چه  و  کویتی  باشگاه های 
می گرفتم و قبل از این که من با ایشان مسئله تیم 
کویتی را مطرح کنم، خانم مظفر اطلاعی از نقل و 
ایرانی  بازیکنان  جذب  و  کویتی  تیم های  انتقالات 

مثل من نداشتند.
بی شک حضور ایشان در رأس تیم ملی فوتسال 
زنان کویت باعث شده تا بازیکنان ایرانی با شوق و 
اشتیاق بیشتری لیگ کویت را انتخاب کنند، اینجا 
هم به لحاظ مالی و هم امکانات لجستیکی شرایط 
فراهم است و واقعا حمایت خوبی از لیگ فوتسال 

زنان کویت صورت می گیرد.
خانم مظفر به عنوان کسی که تجربه قهرمانی 
توانسته  آسیاست،  مربی  بهترین  و  دارد  را  آسیا 
کمک های زیادی به فوتسال کویت کند و من در 
اینجا از نزدیک می بینم که شاگردان ایشان هم در 
تیم ملی کویت تلاش زیادی را می کنند که بتوانند 
نظر مثبت ایشان را جلب کنند؛ واقعا حضور شهرزاد 
مظفر در تیم ملی کویت باعث پیشرفت چشمگیر 
فوتسال زنان این کشور شده و مطمئنا در آینده از 

این تیم بیشتر خواهیم شنید.

پرسپولیس  مقابل  نساجی  تیم  دیدار  امیر سلطانی در خصوص 
اظهار داشت: با شناختی که من از آقای ساکت الهامی و تیم نساجی 
امتیاز مسابقه هست،  بازی گرفتن هر سه  برای هر  ایشان  دارم، پن 
یعنی انقدری که الهامی روی گرفتن امتیازات کامل هر بازی تمرکز 
 3 گرفتن  فقط  او  هدف  و  نداشته  تمرکز  ها  تیم  اسامی  روی  دارند 
امتیاز مسابقات است. برای این دیدار هم سرمربی تیم از این قاعده 
مستثنا نبوده و در این دیدار هم سعی می کند تا شخصیت نساجی را 
به سطحی برساند که تیم با روحیه برنده به میدان برود البته نه تنها 
مقابل پرسپولیس بلکه در برابر هر تیمی نساجی به میدان می رود باید 

شخصیت برنده داشته باشد.
این  تیم  در  دارد  الهامی  که  دیدم  عینه  به  من  داد:  ادامه  وی 
ایده را پیاده می کند و مطمئن هستم که روز بازی، یک بازی خیلی 
خوب را نساجی مقابل پرسپولیس به نمایش می گذارد و خیلی امیدوار 
هستیم که در انتهای بازی سه امتیاز مسابقه برای تیم ما باشد اگرچه 
در سال های اخیر کمتر تیمی در تهران پرسپولیس را برده اما شکست 
هیچ  که  همانطور  باشد  نادری  اتفاق  نمی تواند  تهران  در  تیم  این 
یونایتد  منچستر  به  گل   ۵ الدترافورد  در  لیورپول  نمیکرد  فکر  کس 
بزند. در فوتبال هیچ چیزی غیرممکن نیست و اتفاقاً شعار هواداران 
تیم لیورپول مبنی بر اینکه تو هیچ گاه تنها قدم نخواهی زد همان 
شعاری است که هواداران نساجی برای این تیم انتخاب کرده و عنوان 
می کنند. در هر صورت امیدوارم در وهله اول یک بازی زیبا را از هر 
دو تیم ببینیم و طرفدارانشان از دیدن این مسابقه لذت ببرند. در وهله 
بعدی مهم این است که بچه ها تلاش بکنند آن چیزی که مربی گفته 

است را در زمین پیاده کنند. 
قائم مقام باشگاه نساجی در خصوص کشمکش های اخیر باشگاه 
استقلال با سازمان لیگ بر سر گرفتن حق تبلیغات محیطی و حمایت 
برخی تیم ها از این اتفاق گفت: به طور مثال در کشوری مثل انگلیس 
این  اسپانیایی  در  اما  است  لیگ  سازمان  دست  محیطی  تبلیغات 
موضوع دست باشگاه هاست. البته این اتفاق بستگی به قوانینی دارد 
که باشگاه ها بر سر آن به نتیجه می رسند که چه روشی را انتخاب 
از  چیزی  عملًا  باشگاه ها  ایران  در  اخیر  سال  چند  این  در  اما  کنند 
سازمان لیگ دستشان نیامده است، با کمال احترام به همه عزیزانی 

که در آنجا فعالیت می کنند اما واقعاً چیزی عاید تیمها نشده است.
وی ادامه داد: آقای درودگر گفتند که این ها 1۸0 میلیارد تومان 
اما  را بدهید  تبلیغات محیطی  تا ما قبول کنیم که  ضمانت بگذارند 
این سوال پیش می آید که خودتان چه ضمانتی گرفتید که در نهایت 
که  شما  ندهند.  پول  شما  به  قرارداد  طرف  های  شرکت  شد  منجر 

خودتان بلدید چرا ضمانت نگرفتید که اگر پول ندادند بتواند یقه شان 
را بگیرید. حالا می گوییم سال اول سرتان کلاه  رفته، سال دوم و سوم 
چرا؟ شما سه سال هست هنوز نتوانستید پول بگیرید. کاش سازمان 
لیگ ایران نیز توانایی  اش را داشت اما متاسفانه توانایی این که بتوانند 
حق باشگاه را گرفته و به آنها بدهند را ندارند. این موضوع یک بحث 
خصوصی نیست و روال و کارنامه دوستان این موضوع را نشان می 
دهد. اگر هم اشتباه می کنم، آنها می توانند این موضوع را متذکر شوند.
احترام  لیگ  سازمان  در  دوستان  برای  ما  شد:  یادآور  سلطانی 
زیادی قائل هستیم اما متاسفانه تیم هایی مثل نساجی که خصوصی 
اداره می شوند روی یک ریال یک ریال نهادهای بالادستی و حقوقی 

که باید به آنها برسد حساب می کنند و نباید حق ما پایمال شود.
معاون سابق باشگاه استقلال تاکید کرد: نمی دانم تا چه اندازه 
رقم ۵00 میلیاردی در این مورد عملیاتی می شود اما امیدواریم همان 
1۸0 میلیارد تومانی که خود آقای درودگر گفت به باشگاه ها برسد 
و خیلی خوب است اگر این اتفاق بیفتد هر چند بعید می دانم این 
اتفاق بیفتد چون همیشه روال این است که از پولی که باید بدهند، 
یک مقدار آن با جریمه ها صاف شده و یک مقدار دیگر هم زمانی می 
دهند که دیگر بدرد نخورده و به کار نمی آید. این در حالی است که 
در کشور انگلیس در ابتدای فصل به هر باشگاه 120 میلیون پوند می 
دهند تا بتوانند روی این پول برنامه ریزی بکنند و این یک امر منطقی 
محسوب می شود که قبل از مسابقات پولتان را بگیرید تا نیازهای تان 

را با این پول برطرف کنید اما در ایران این اتفاق نمی افتد.
تبلیغاتی  های  شرکت  برای  ما  گفته  درودگر  کرد:  تصریح  وی 
نباید  از این موضوع بی اطلاع بودیم، یعنی  مزایده گذاشتیم، ما که 
نامه  یک  میفروشد  غیر  مال  عنوان   به  را  ما  که حق  لیگ  سازمان 
تاریخ  و  روز  در فلان  بخواهد  آنها  نمایندگان  از  و  زده  ها  باشگاه  به 
من  بفرستند؟  نماینده  یک  دارند  دوست  اگر  مزایده  برای  مکان  و 
تازه دو شب پیش فهمیدم که ایشان مزایده گذاشته و 1۸0 میلیارد 
تومان هم قیمت مزایده بوده. من که در باشگاه هستم نفهمیدم چطور 
این  باشد.  مطلع  باید  کند  شرکت  مزایده  در  میخواهد  که  نفر  یک 
ابهامات همیشه وجود دارد و درست بشو هم نیست. امیدوارم حداقل 
را هم همانطور  اطلاع رسانی بکنند و یک مزایده گذاشته و کف آن 
که آقایان گفتند 1۸0 میلیارد تومان تعیین کنند این در حالی است 
که آن ۵00 میلیاردی که برخی باشگاه ها ادعا می کنند با توجه به 
شناختی که از محیط ورزشی ایران و پتانسیل آن دارم خیلی اتفاق 

بعیدی است.
سلطانی که به تازگی با کلارنس سیدورف دیدار داشته است در این 

خصوص تاکید کرد: در دنیا دیپلماسی عمومی از دیپلماسی سیاسی خیلی 
مهمتر است و در دیپلماسی عمومی نیز مهمترین امر، دیپلماسی ورزشی 
محسوب می شود و در این بین فوتبال مهمترین رشته در دیپلماسی 
عمومی به شمار میرود، شما ببینید کشورهای حوزه خلیج فارس چرا تا 
این اندازه تقلا می کنند تا در اروپا امتیاز باشگاه ها را خریده و تیم داری 
کنند. این ها فقط برای دیپلماسی عمومی است. چرا فدراسیون قطر 
قراردادی ده ساله به مبلغ 1۵0 میلیون پوند با دیوید بکام قرارداد می 
بندد تا ایشان بشود سفیر فوتبال قطر. یعنی یک آدم انگلیسی را می 
کنند سفیر یک کشور عربی تا این این فرد درباره فوتبال قطر صحبت 
کند، یعنی دیپلماسی عمومی بکند این در حالی است که بکام در زمانی 
که فوتبالیست بود انقدر پول نگرفت که الان دارد می گیرد. بحث من با 
دوستانی که در فدراسیون فوتبال یا سازمان لیگ یا دوستانی که در وزارت 
امور خارجه هستند این است که بحث فوتبال در دیپلماسی عمومی را 

جدی گرفته اما متاسفانه خیلی خیلی در این موضوع ضعیف هستیم.
در  نماینده  یک  باید  خارجه  امور  وزارت  من  نظر  به  گفت:  وی 
فدراسیون فوتبال داشته باشد تا فقط این بحث دیپلماسی عمومی را 
پیش ببرد چون نفع این موضوع در نهایت برای دیپلماسی کلی کشور و 
هم ورزش و شادابی و غرور مردم تمام شده و خیلی اتفاق خوبی است 
و این کارهایی هم که ما می کنیم برهمین اساس است هرچند چند ما 
دوستانه و بر اساس ارتباطات این اتفاقات را رقم می زنیم و از طریق ارگان 
خاصی این کارها نمیشود اما این ارتباطات را هم می توانیم خالصانه در 
اختیار دیپلماسی عمومی ورزشی کشور قرار داده تا بتوان از از این موارد 

استفاده خوبی کرد.
اما این ارتباطات را هم می توانیم خالصانه در اختیار دیپلماسی 
عمومی ورزشی کشور قرار داده تا بتوان از از این موارد استفاده خوبی 

کرد.

آقایصدریواقعادرباشگاهتنهاست؛
پیغامصریحیحییبهوزیرورزشجدید

یحیی گل محمدی سرمربی تیم پرسپولیس 
در نشست خبری پیش از بازی با نساجی حضور 
یافت و در ابتدای صحبت هایش با اشاره به این 
دیدار گفت: اولین بازی است که در لیگ جدید 
که  داشتیم  دوست  خیلی  و  میکنیم  میزبانی 
هواداران  هواداران خصوصا  در حضور  بازی  این 
پرسپولیس بود که همیشه با تشویق های خوبشان 
صبرانه  بی  بودند.  پرسپولیس  تیم  بخش  گرما 
شرایط  امیدوارم  و  هستیم  حضورشان  منتظر 
طوری باشد که با رفع مشکلات، مثل کشورهای 
می توانست  شود.  برگزار  تماشاگر  با  بازی  دیگر 
این اتفاق زودتر بیفتد اما با تصمیم گیری اشتباه 

خودمان، باعث این وضعیت شدیم.
وی افزود: بازی مهمی پیش رو داریم و در 
لیگ برتر بازیهای حساس و سختی هستند. ما به 
چشم یک فینال به بازی لیگ برتر نگاه میکنیم؛ 
30 بازی و 30 فینال. این دومین فینال ماست و 
نساجی هم تیم خوبی است. انسجام تیمی خوبی 
و حتما  آنها می بینیم  از  را  بازی خوبی  و  دارند 
فردا  برسند.  اینجا  به  تا  زیادی کشیدند  زحمت 
اصل  یک  امتیاز  سه  و کسب  بازی خوب  انجام 
برسیم.  این خواسته  به  امیدوارم  و  ماست  برای 
چند مصدوم داریم اما بقیه بچه ها آماده هستند 

که به این بازی برسند.
فردانمایشهجومیخواهیمداشت

نمایش  درباره  سرخپوشان  سرمربی 
اظهار داشت:  فولاد  با  بازی  در  تیمش  پرنوسان 
بازی  ما مشکلاتی داشتیم .  قبلی  بازی  قطعا در 
فیزیکی  نظر  از  سنگینی  بازی  عربستان  در 
و  ریختم  هم  به  روانی  روحی  ما  بود.  روحی  و 
مشکلات داخلی هم داریم که نمی خواهم درباره 
با  بازی  اول  نیمه  دارم  قبول  کنم.  اش صحبت 
به  آنچنانی هم  اما موقعیت  نبودیم  فولاد خوب 
و  شدیم  بهتر  خیلی  دوم  نیمه  ندادیم.  حریف 
از  باید  را  فولاد  مقابل  دوم  نیمه  نمایش  همان 
شروع بازی انجام دهیم. بازی در ورزشگاه آزادی 
به عنوان میزبان شرایط را برایمان بهتر خواهد 
کرد. قطعا بازی هجومی را از ما خواهید دید و 

همان فوتبال همیشگی را ارائه می کنیم.
پرسپولیسهرسالمدعیقهرمانیاست

یحیی راجع به تمجید الهامی از او و تیمش 
گفت: ایشان لطف داشتند و در هر صورت باتوجه 
اخیر،  سالهای  در  پرسپولیس  ثبات  و  نتایج  به 
قهرمانی  مدعب  عنوان  به  هر سال  ما  کنم  فکر 
میتوانیم خودمان را معرفی کنیم. این باتوجه به 
نسل خوب بازیکنان ما و ذهنیت خوب آنهاست. 
باعث  بازی وجود دارد،  انجام  برای  شرایطی که 
مدعی  عنوان  به  را  خودش  پرسپولیس  تا  شده 
باوجود  صورت  هر  در  ایشان  کند.  معرفی 
تیم  توانستند  داشتند،  که  شرایطی  و  مشکلات 
خوبی  بازی  فردا  امیدوارم  و  کنند  جمع  خوبی 

باشد.
اینوضعیتدرشأنپرسپولیسنیست

پرسپولیس  مدیریتی  مشکلات  مورد  در  او 
مثل  تیمی  برای  بلاتکلیفی  قطعا  داد:  توضیح 
پرسپولیس واقعا خوب نیست و در شأن و جایگاه 
به  بزرگی  تیم  همچین  که  نیست  پرسپولیس 
و  مدیره  هیئت  آسیا،  تیم  پرهوادارترین  عنوان 
سجادی  آقای  از  نباشد.  مشخص  مدیرعاملش 
درخواست داریم که تیم را از این بلاتکلیفی در 

بیاورد.
آقایصدریواقعاتنهاست

عنوان  صدری  مجید  مدیریت  درباره  وی 
کرد: از وقتی که آقای صدری آمد تلاش زیادی 
کرد و باوجود مشکلات مالی زیادی که داشتیم 
به  هم  الان  و  کردند  کمک  خیلی  اول  روز  از 
شرایط واقف هستند و مشکلات تیم را می دانند. 
نفع  به  که  شود  گرفته  تصمیماتی  امیدوارم 
صدری  آقای  شرایط  این  در  باشد.  پرسپولیس 
سخت  تنهایی  به  باشگاه  اداره  و  تنهاست  واقعا 
باشگاه  نفع  به  تصمیمات جدید  امیدوارم  است. 
این حق هواداران است و خواسته زیادی  باشد. 

نیست که چارت باشگاه مشخص شود.
بازیکنکاردربیارلازمداریم

اش  برنامه  خصوص  در  ها  قرمز  سرمربی 
خرید  احتمال  و  انتقالات  و  فصل  پایان  برای 
انتقالاتی  و  نقل  پنجره  داشت:  اظهار  بازیکن 
گزینه  چند  هم  ما  شد،  باز  موقع  هر  باشگاه 
باز  منتظر  هستیم.  بررسی  حال  در  و  داریم 
برای  که  هم  شرایطی  و  هستیم  پنجره  شدن 
سختی  شرایط  است،  خارجی  بازیکن  جذب 
یا  شود  قهرمان  میخواهد  که  تیمی  است. 
بازیکنان  به  قطعا  باشد،  آسیا  قهرمانی  مدعی 
خوبی  تیم  ما  دارد.  نیاز  کاردربیار  و  باکیفیت 
جذب  هستند.  ستاره  بازیکنان  همه  و  هستیم 
است  سختی  کار  باکیفیت  خارجی  بازیکن 
تیم  به  می تواند  بازیکنی  همچین  گرفتن  اما 
به  بار  چند  و  هستم  پیگیر  من  کند.  کمک 
پنجره  کنید  سعی  که  گفتم  هم  صدری  آقای 
نشود.  تمام  انتقالات  و  نقل  تاریخ  تا  شود  باز 
اگر تمام شود باید به سراغ بازیکن آزاد برویم 
تا فرصت داریم  امیدوارم  که کار سختی است 

پنجره باز شود و روی گزینه ها فکر کنیم.
یکهفتهطولمیکشدتابهمسجدسلیمان

برسیم
گل محمدی درباره تنش بین پرسپولیس و 
سپاهان گفت: روی صحبت ما با سپاهانیها  نبود. 
به آنها یک تاریخ و مکان بازی اعلام می شود و 
بود .  کننده  برگزار  مسئولین  با  ما  روی صحبت 
شرایط حضور در مسجدسلیمان و گرفتن هتل 
بازی  آنجا  و هر وقت  است  واقعا سخت  بازی  و 
به  چطور  که  می ریزیم  برنامه  هفته  یک  داریم 
نشود  برگزار  لیگ  بازی  یک  اینکه  برسیم.  آنجا 
و یکی در شهر دیگری باشد جای سوال دارد و 
علامت سوالهای زیادی در اذهان ایجاد می کند. 
باشد.  حساستر  باید  لیگ  سازمان  و  فدراسیون 
عربی  تیمهای  نسبت  به  تری  باکیفیت  لیگ  ما 
و  ریزی  برنامه  داشتن  و  داریم  شرقی  حتی  و 
کمک  لیگ  کیفیت  به  می تواند  خوب،  سازمان 
برابر  شرایط  در  دارند  دوست  تیمها  همه  کند. 
به مصاف هم بروند و باید این برابری بین همه 

تیمها باشد.

استقلالنفسکشید
امتیاز  با شش  حالا  استقلال  کریمی؛  امیر 
حضور  سوم  مقام  در  جدول  صدر  با  امتیاز  هم 
دارد. دو هفته شش امتیاز ، اتفاقی که هواداران 
استقلال شاید در چند سال اخیر با آن نامانوس 
را  بازی  که  آهن  ذوب  این  برد  بودند.بخصوص 
باخت اما سرحال و قبراق نشان داد.اما بطور کلی 
چند نکته برای این استقلال و این بازی شایان 

ذکر است.
نکته اول: استقلال در حال نفس کشیدن 
است. این موضوع را نه تنها بخاطر بردهای این 
در  ها  استقلالی  بلکه  کنیم  نمی  ذکر  هفته  دو 
از همیشه می دوند،  تر  البال  فارغ  داخل زمین 

درگیر می شوند و در نهایت می برند.
نکته دوم: ذوب اهن تارتار انصافا تیم خوبی 
بود و حتما یقه تیم ها بزرگ را این فصل با این 
روند خواهد گرفت، پس ارزش برد استقلال در 

اصفهان آن هم با دوگل بسیار بالاتر می رود.
رو  روند  اگر  هم  پرسپولیس  سوم:  نکته 
به صعود خود را با فاصله گرفتن از فضای بازی 
تجربه خواهیم  را  دربی  بگیرد چه  پیش  الهلال 
کرد، باطراوت و پرحادثه. البته به شرطی که هر 
فیل  و  ببرند  پیش  را  فرمان  دست  این  تیم  دو 
هندوستان  یاد  دربی  روز  در  تیم  دو  فنی  کادر 

نکند.
نکته چهارم: استقلال هفته اول خوب بود 
این هفته بهتر شد.هرچند هنوز کار زیادی برای 
تیمی  قالب  ظاهرا  اما  خواهد  می  تر شدن  تیم 

خود را پیدا کرده و پیش می رود.
نکته پنجم: استقلال هنوز در خط دفاعی 
جلوی  اگر  حقیقت  در  دارد.  باگ  آن  جلوی  و 
می  ضربه  کند  بازی  گرا  کنش  فلسفه  با  تیمی 
خورد. نقیصه ای که فرهاد مجیدی حالا باید با 

حل آن هنر خود را به رخ بکشد.
سیاه  وارد  تازه  مهاجم  دبل  ششم:  نکته 
اینجا  ها  تفاوت  دیدید.  را  استقلال  پوست 
مشخص می شود. پس رقابت بین دیگر مهاجمان 
هم برای بودن در ترکیب بیشتر خواهد شد. پس 
یک خرید درست علاوه بر تاثیر داخل زمین، در 

بیرون از زمین هم موثر خواهد بود.
این  مثبت  و  بارز  مشخصه  هفتم:  نکته 
از  بازی  دو  این  در  جوانان  به  استقلالعتماد 
حسین  و  خاقانی  امثال  است.  مجیدی  سوی 
زاده مطمئنا عصای دست او در روزهای سخت 
خواهند شد. استقلال قبلا این موضوع را تجربه 

کرده .
فشار  که  روزی  در  استقلال  نکته هشتم: 
را تحمل کرد گل نخورد .نقطه روشن این بازی 
همین است. اما توجه کنید نه هوادار و نه ذوب 
آهن حریفان مستقیم استقلال نیستند. این روند 
برای استقلال خطرناک خواهد بود بخصوص در 

بازی های حساس تر.
آزمون  مقام  در  هنوز  استقلال  نهم:  نکته 
باید  و خطای ترکیب خود قرار دارد. کادر فنی 
بعد  های  بازی  شاید  برسد.  نتیجه  به  تر  سریع 
نیاید.  پیش  استقلال  برای  آزمایشی  شرایط 
موفقیت  اولیه  اصول  از  مناسب  و  ثابت  ترکیب 

در لیگ است.
کلیدی  ببازیکنان  استقلال  دهم:  نکته 
جویی  بهانه  حالا  اما  داده،  دست  از  را  زیادی 
بازیکنان  و  ببرد  باید  داند  می  چون  کند  نمی 
دست  از  چند  هر  دانند.  می  را  پیراهن  قدر 
اما  باشد  بازیکنان کلیدی نکته منفی می  دادن 
احساس مسئولیت بازیکنان جدید نکته به مراتب 

مثبت تری برای استقلال است.

برایحضوردرلیگبیستویکم؛
فرمولبازیپرسپولیسروینوار»تکرار«

پنج  از  بخشی  در  که  پرسپولیس  سرمربی 
قهرمانی متوالی سرخپوشان در لیگ برتر سهیم 
است هنوز هم بر همان فرمول همیشگی سبک 
را  مورد  یک  فقط  و  دارد  تاکید  تیم  این  بازی 

نسبت به گذشته تغییر داده است.
تیم فوتبال پرسپولیس با کسب پیروزی سه 
بر یک مقابل فولاد در هفته اول رقابت های لیگ 
برتر خط و نشان خود برای دفاع از پنج قهرمانی 
برابر  دوم  هفته  دیدار  آماده  و  کشید  را  متوالی 

نساجی مازندران شد.
قربانی  اولین  حالی  در  خوزستان  فولاد 
سال  دو  در  که  شد   1400 مدل  پرسپولیس 
گذشته هیچ شکستی را در ورزشگاه اختصاصی 
بود. شاگردان یحیی  نکرده  تجربه  اهواز  اش در 
پیروزی  کسب  به  موفق  حالی  در  محمدی  گل 
از  متفاوت  نسبتاً  نیمه  دو  که  شد  فولاد  مقابل 

خود به نمایش گذاشت.
قصد  خانه  در  ویسی  عبداله  شاگردان 
با  و  بگیرند  اختیار  در  را  توپ  مالکیت  داشتند 
ایجاد  تیم  این  دروازه  روی  عمقی  پاس های 
شد  سبب  امر  همین  کنند.  خطرناک  موقعیت 
دروازه  پشت  ابتدایی  دقیقه   4۵ در  فولاد  تا 
اما عملکرد خط  پرسپولیس توپ را پخش کند 

دفاعی این تیم مانع از انجام این کار شد.
عملکردی  دوم  نیمه  در  پرسپولیس 
زمان  گذشت  با  تیم  این  داشت.  متفاوت 
بگیرد.  اختیار  در  را  توپ  مالکیت  توانست 
را  میدان  میانه  توانست  دوم  نیمه  در  سرخ ها 
از  با استفاده  به طور کامل در اختیار بگیرد و 
امیری،  وحید  همچون  بازیکنانی  نفوذ  قدرت 
را  فولاد  دروازه  ترابی  و مهدی  پهلوان  احسان 

بارها با خطر روبرو کند.
از  نشان  فولاد  مقابل  پرسپولیس  تاکتیک 
داشت.  تیم  این  فنی  کادر  شوت زنی  به  اصرار 
به نظر می رسید سرخ ها بر خلاف فصل گذشته 
خود  شوت های  با  را  حریف  دروازه  می خواهند 
 10 بازی  این  در  یحیی  شاگردان  کنند.  تهدید 
بار سمت دروازه احسان مرادیان شوت زدند که 
فولاد  بان  دروازه  واکنش  با  آنها  درصد  پنجاه 

همراه بود.
نشان  خود  بازی  نخستین  در  پرسپولیس 
داد تاکتیک های موفق گذشته را تکرار می کند. 
این تیم با فرمول همیشگی خود همواره جام های 
و  کرد  کسب  را  سوپرجام  و  حذفی  برتر،  لیگ 
با همین  بار دیگر  را  تریک  می خواهد دبل هت 

آمار و برد در بازی های حساس به دست آورد.

عربشاهی: پرسپولیس بازیکن خارجی نیاز ندارد
پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت  عربشاهی  ضیا 
بازی  اول  نیمه  داشت:  اظهار  فولاد  با  بازی  درباره 
چنگی به دل نزد ولی نیمه دوم بهتر بود. نمی دانم ما 
چرا از مهاجم هایمان به نحو احسن استفاده نمی کنیم 
و تک مهاجم و یک مهاجم بازی می کنیم و این به 
نظر من برای تیمی این مساله خوب نیست. درست 
بیایند  استادیوم  به  نمی توانند  هواداران  که  است 
مقابل  های  تیم  برای  پرسپولیس  اسم  و  انرژی  اما 
می تواند خیلی شکننده باشد. اما متاسفانه بدو ورود 
 4-2-3-1 می کنیم،  بازی  مهاجم  یک  با  زمین  به 
که مهاجم سایه در کنار مهاجم راس بازی می کند 
و نیمه اول حرفی برای گفتن نداشتیم و توپ وسط 
زمین درگیر بود و در یک سوم میانی تیم فولاد یا 
افزود: در  بود. وی  پرسپولیس  تیم  میانی  یک سوم 
نیمه دوم پرسپولیس بهتر شد. توانستیم بازی را با 

نمایش بهتری و بازی بهتر و قابل قبول تری ادامه 
دهیم و بازی را به نحو احسن به نفع پرسپولیس به 
پایان برسانیم ولی در کل ما نباید در چیدمان بازیکنان 
استرس داشته باشیم. پرسپولیس باید با دو مهاجم 
راست  و  وینگر چپ  ما  که  است  درست  کند  بازی 
خوبی داریم ولی دلیل نمی شود با یک مهاجم بازی 
کنیم. مربی موفق است که بتواند به نحو احسن کوچ 
کند و بهترین نفرات بگذارد و بتواند بهترین نتیجه را 
بگیرد من فکر میکنم که ما مقداری با ترس و لرز وارد 
زمین میشویم و این باعث می شود بازی قابل قبولی 
که تماشاچی دوست دارد ارائه ندهیم. ما باید در کنار 
بازی قابل قبول باید بتوانیم گل هم بزنیم. پیشکوست 
با دو  باید  پرسپولیس تاکید کرد: پرسپولیس حتما 
مهاجم بازی کند و مهاجم هایی که در نیمه دوم به 
زمین آمدند نشان دادند بازیکنان قابل قبولی هستند 

و با گلزنی ثابت کردند گلزن هستند. ولی ما در خط 
دفاعی مشکل داریم و بازیکنانی که به جای کنعانی 
بازیکنانی  نوراللهی و مغانلو اضافه شدند  و شجاع و 
بودند که در تیم هایی که یحیی حضور داشته بودند 
و یحیی گلچین کرده و به تیم آورده و مقداری زمان 
می خواهند که این ها کنار هم بازی کنند و ساختاری 
که تیم برانکو، کالدرون و آقا یحیی داشت، تغییر کرده 
و زمان می خواهد تا کارهای گروهی ترکیبی آنها بهتر 
شود. عربشاهی ضمن اشاره به عدم نیاز پرسپولیس 
به عنوان مربی  بازیکن خارجی گفت: وقتی من  به 
نعمتی، ابراهیمی و فرجی یا دیگر بازیکنانی را جذب 
می کنم که شناخت کافی دارم و اکثرا قبلا در تیمم 
بازیکن  به جذب  احتیاج  من  نظر  به  کرده اند  بازی 
خارجی نیست. بازیکن خارجی پول خوب می خواهد. 
ما اول بدهی هایمان را بدهیم که مسبب این بدهی ها 

ناهماهنگی در مدیریت و هیات مدیره است. باید حرفه 
ای تر عمل کنیم، ما در بحث مدیریت ضعف داریم و 
همین ضعف باعث انباشته شدن بدهی ها و به ضرر 
تیم می شود. الان ما اگر بدهی کالدرون را پرداخت 
نکنیم پنجره بسته، باعث می شود تیم از نظر روحی 
و روانی هم به هم بریزد. به نظر من احتیاج به جذب 
بازیکن خارجی نداریم و اگر قرار است بازیکن خارجی 
بیاوریم همان بشار را بیاوریم یکی از مهره های خوبی 
بود که در پرسپولیس بازیکن تکنیکی و با تعصبی بود 
و به عنوان پلی میکر می تواند موفق باشد. او در پایان 
عنوان کرد: پرسپولیس انقدر قوی هست و برند بالایی 
دارد که با رقم های بالا می توانند اسپانسر بگیرند و 
اینطور نیست که بخواهیم اسپانسر بیاوریم و تعهدش 
را انجام ندهد. برند پرسپولیس خیلی بالا است و خیلی 

ها دوست دارند اسپانسر این تیم شوند.\
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